
Beste Griffie, 
 
Bij dezen delen wij u mede dat we de motie programmeringsafspraken aanhouden. 
Zorgvuldigheid gaat daarbij boven snelheid.  
 
De motie wordt vervolgens eerst in de commissievergadering besproken, waar nog kan 
worden ingesproken. 
 
De motie wordt vervolgens op de eerstvolgende PS-vergadering daarna als motie 
besproken. 
 
Graag geven wij raadsleden de gelegenheid om nog de komende 2 weken te kunnen 
reageren. 
 
Mocht u verder nog vragen hebben dan vernemen wij dat graag.  
 
In het vertrouwen u naar behoren te hebben geïnformeerd, verblijven, wij, 
 
 
Met vriendelijke groet, mede namens Jos Rosendaal, 
 
Adam Bakker 
 
 
 
Overijssel Vooruit 
 
 


